
Presentasjon av mitt kandidatur 
 

Personalia 

Navn: Ella Beate Helland Lyngstad 

Alder: 18 

Bydel: Søndre Nordstrand 

Hvor lenge har du vært medlem av SV: 1 år (SU: 5 år) 

 

1. Bakgrunn 

- Hvilken faglig bakgrunn har du: Skole, utdanning, yrkesbakgrunn 

Jeg går siste året på vgs og har arbeidserfaring som aspirantdirigent. 

- Hva gjør du i dag: Jobb, studier, annet 

Jeg går på skole☺ 

 

2. Politisk / Organisatorisk erfaring 

- Hvilken politisk og/eller organisatorisk erfaringer har du (verv og annet 

engasjement) 

Jeg har sittet i fylkesstyret til Oslo SU i 1 og et halvt år og ble valgt som leder nå i 

juni. Ellers har jeg erfaring fra flere valgkomiteer, blant annet Oslo SV sin, og fra 

valgkampsgruppa til Oslo SV ved valget i 2021. Jeg sitter også i lokallagsstyret i 

Søndre Nordstrand SV. 

 

3. Politisk engasjement 

- Nevn tre saker du er engasjert i / som du har kompetanse på / kunne tenke deg 

å jobbe med / som blir viktig i valgkampen og inn i neste periode for SV 

Det som er min virkelige hjertesak er antirasisme. Jeg tror det vil bli et stort tema ved 

neste valg, og håper egt litt på det. Ellers har jeg god kompetanse innenfor div 

feministiske saker som abort og samtykkelov, og er opptatt av skolepolitikk. 

 

4. Motivasjon 

- Hva er din motivasjon for nettopp å stå på bystyrelisten? 

Jeg engasjerer meg veldig for miljøet i byen vår. De økende forskjellene er så 

synlige, og jeg ønsker å gjøre en innsats for å få de ned. Jeg er oppvokst på Holmlia 

og har virkelig sett de store forskjellene i denne byen. Det er dette engasjementet 

som motiverer meg for arbeidet i bystyret. Muligheten til å kunne gjøre en ekte 

forskjell er en mulighet jeg ønsker å gripe for mine venner og alle andre i denne 

byen. 

 

5. Arbeidskapasitet 

- Har du noen tanker rundt din egen arbeidskapasitet? 

Jeg går siste år på vgs nå, så jeg vet egt veldig lite om min kapasitet de neste årene. 

Jeg er kalt inn på sesjon og det er en reell mulighet for at jeg må i militæret i oktober 

neste høst. Da vil jo kapasiteten min ikke være så veldig stor. Ellers tenker jeg å 

studere i Oslo, så da vil det jo gå helt fint. Jeg kommer til å fortsette i SU selv om jeg 

sitter i bystyret og for meg er det viktig med et godt samarbeid. Su vil også ta litt tid, 

men ikke nødvendig vis så mye. 



 

 


